
Zápis 
 

ze 42. schůze komise tělovýchovy a sportu, konané dne 31.10. 2018 

v restauraci Česká koruna 
 

 

Přítomni: MUDr. Balík, p. Čejka, p. Čtvrtečka, Mgr. Herčík, p. Holoubek, Mgr. Pra-

chař, p. Smejkal, p. Sodoma, p. Šotola, Mgr. Tuček, Mgr. Zeman 

Omluveni: p. Sarauer, p. Těšitel 

Dále přítomni: Mgr. Kesner, Mgr. Morová – OŠKS 

  

Program schůze 

1. Schválení programu 

2. Projednání žádostí  

3. Registrace nových klubů 

4. Anketa Sportovec Kolína 2018 

5. Různé 
 

 

Průběh schůze 
 

1. Program schůze byl bez doplňků schválen 
 

2. Projednání žádostí 
 

 žádost SK Volejbal Kolín o dotaci ve výši 20 000,- Kč na sérii tří turnajů mládeže v 

šestkovém volejbalu 
 

Usnesení č. 369: 
 

Komise vzhledem k tomu, že žádost má všechny náležitosti, doporučuje radě města 

schválení dotace pro SK Volejbal Kolín ve výši 20.000,- Kč na sérii tří turnajů mlá-

deže v šestkovém volejbalu na rozhodčí a ceny. 
 

Hlasování:  7 – 0 – 1 

 
 

3. Registrace nových klubů 
 

Usnesení č. 370: 
 

Komise projednala a schválila registraci SK Sparta Kolín a Kolínského svazu malé 

kopané z.s. mezi spolupracující sportovní kluby. 
 

Hlasování:  11 – 0 – 0 
 

 

4. Anketa Sportovec Kolína 2018 

 

Usnesení č. 371: 
 

Komise schvaluje průvodní dopis a formuláře pro anketu Sportovec Kolína 2018. 

Oproti loňskému roku budou kluby požádány, aby v případě, že nominují do jedné 

kategorie více zástupců, uvedli jejich pořadí podle klubového žebříčku. Po diskusi o 

možném zúžení konečné nominace bylo konečné rozhodnutí ponecháno na nové 

komisi. 
 

Hlasování:  8 – 0 – 0 



5. Různé 

 

 Mgr. Kesner a Mgr. Tuček poděkovali členům komise za odvedenou práci v průběhu 

uplynulých 4 let. Komise touto schůzí ukončila svoji činnost. 

 

 

 

 

 

 

          _________________________________                  ________________________________ 

    Mgr. Jiří Tuček – předseda komise      Mgr. Petr Kesner – vedoucí OŠKS  


